
 

 

 

Bestyrelsesmøde UUC Maglemosen 

Torsdag den 19. september 2024 
Kl. 17.00 - 19.30 

 
 
 

Tilstede: Christine, Jeppe, Nikolaj, Anne-Mette, 
Johan, Maria, Tanja, Jan, Magnús           

 
Fraværende: Andre, Lena                    
 

Referent: Tine 
 

 
 
 

 

UNGDOMSUDDANNELSESCENTER 

Maglemosen 

 

Magleparken 1 

2750 Ballerup 

Tlf: 44 77 61 01 

  

 

 

Dato: 19. september 2024  

 

Tlf. dir.: 44 77 61 01 

E-mail: tisr@balk.dk 

Kontakt: Tine Sørensen 

EAN nr.: 5798001598712 

 
 

Referat: 

 
 
1. Konstituering af ny bestyrelse 
Tanja fortsætter som formand og Jan bliver næstformand.   
Der mangler en forældrerepræsentant mere.   
 
 
2. Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt 
  
 
3. Nyt fra elev- og borgerråd  

Der er endnu ikke blevet valgt en formand endnu. Rådet mødtes for første 
gang i mandags efter sommerferien. Christine fortæller de nye forældrere-
præsentanter om hvordan elev-og borgerrådet foregår.     

 
 

4. Information om skoleåret start 
Christine orienterer omkring første skoledag. Maglemosen har samme antal 

STU elever som sidste skoleår. Elevgrupperne/målgruppen ændrer sig lang-
somt, vi er bl.a. blevet flere kørestolsbrugere. Vi har måtte sige nej til flere 
solister/1:1 brugere, ift. bl.a. at kunne afskærme for lyd, som vi ikke kan 

rumme på Maglemosen. 
 

Vi har været ramt af meget sygdom blandt personalet, vi har været oppe at 
ramme 10 %. Vi er i gang med at få lavet branddøre, så der går pt. mange 
håndværkere rundt, hvilket også påvirker de unge ift. fremmede menne-

sker. Lidt hård skolestart, men vi er ved at lande. Vi har ansat en del nye 
medarbejdere, 7 i alt. Det har været svært at få ansat en medarbejder til 

vores ene gruppe med solister. Fremadrettet skal vi evt. stile ansøgninger 
specifikt til den gruppe.  
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Nikolaj fortæller, at medarbejdere giver udtryk for hvorfor Maglemosen ikke 

profilere sig anderledes ift. at vi er blevet flere kørestolsbrugere. Ledelsen 
fortæller, at det er det som kommunerne efterspøger - men samtidig er vi 

rent fysisk ved at nå vores maks ift. pladsfaciliteter.             
 
 

5. Evaluering af pårørende aften 
Christine fortæller, at vi i år har prøvet noget andet end det vi plejer - nyt 

koncept. Det har været en aften med aktiviteter på tværs. Alle forældre sy-
nes det var en god og hyggelig aften. Der kan godt sættes lidt mere tid af 
på boderne. Der har umiddelbart deltaget flere forældre end der plejer. 

Tanja siger, at det er givtigt at se hvad de unge laver og få en fornemmelse 
af hvad der sker på Maglemosen.       

 
 
6. Økonomi / v. Jeppe 

Jeppe fortæller kort hvordan Maglemosen er en takstfinansieret institution, 
til de nye i bestyrelsen. Vores økonomistyring bliver på den måde også 

mere sårbar, og der skal derfor være en buffer ift. perioder med faldende 
antal elever. Nogle poster vil af den grund ikke være budget lagt. 

 
Jeppe gennemgår alle udgiftsposterne.  
 

Udgifterne til vikarer er faldet. Tilsynsposten er en ny post, der skal være 
med til at sikre, at standarden på Maglemosen bliver opretholdt.  

Terapeuterne har fået en bærbar hver, som giver dem mere fleksibilitet, 
hvilket har medført at it budgettet er overskredet lidt.  
 

Kantineudgifterne er i høj grad steget. Der bliver brugt flere penge på mad-
varer. Klippekortsordningen er ikke holdbar, der kigges derfor ind i et andet 

system. Som en del af optimeringen af vores kantineordning, er der er ind-
købt en sodavandsautomat.   
 

Under elevaktiviteter har der været høje transportudgifter grundet kørsel 
til/fra ridning med VBT.  

I forbindelse med ny brandstrategi (bygnings- og miljøforbedringer), er vi 
ved at få sat nye vinduer og døre i på hele Maglemosen, hvilket har medført 
større omkostninger.  

 
Afhængigt af byggeprojektet, ender vi højst sandsynligt på ca. en million 

ved årets udgang. 
 
Ønsker til forbedringer på Maglemosen; renovering af køkkener ude i grup-

perne, et skifterum/hygiejne rum mere, lydisolering af hallen (pga. dårlig 
akustik), lifte i grupperne, et sjovere udeareal (bl.a. trampolin og store 

grynger).                  
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7. Meddelelser 
 

a) Formanden: ingen meddelelser    
      

b) Forældreorganisationer/kommunerepræsentanter: Johan nævner den 
nye handicappolitik og tilhørende workshop som bliver afholdt på råd-
huset den 22. oktober. Han håber at se nogle fra Maglemosen. Chri-
stine fortæller, at der ikke er nogle fra elev-borgerrådet som delta-
ger, men de kommer evt. med et skriftligt oplæg.   

 
Johan fortæller, at de er i gang med at behandle budget for 2025, der 
er ikke lagt op til mange besparelser. Der er givet 2 x 10 millioner 
kroner fra statslig pulje til Stokholtbuen (anlægsmidler).         

 
c) Medarbejdere: Nikolaj nævner, at medarbejderne gerne vil være en 

del af planlægningen af studenterkørslen fremadrettet.      

 
d) Ledelsen: 

 
 Ny pædagogisk leder 

Christine orienterer om, at der starter ny pædagogisk leder den 1. 
oktober.  
 

 Ledelsen ferie 
Christine orienterer. Vi vil gerne tilbage, hvor vi følger  
skolernes ferie. Hele ledelsen vil dermed være væk i uge 29 + 30 
samt juleferien, for at få afviklet ferie. Da der ellers ikke er nok ferie-
uger at gøre godt med. Bestyrelsen er enige om, at man skal kunne 
få fat på en leder over tlf.  
Dette skal bestyrelsen først godkende, før det går videre til MED.  
Bestyrelsen bakker op om dette.        

 
 Studenter huer og kørsel 

Christine fortæller, at vi har brugt egne busser og dermed ikke haft 
nogle udgifter, samt er huerne en udgift som Maglemosen afholder. 
Vi har fået tilbud fra firma, som gerne vil lave studentervogn til pris 
på 35.000 kr. Dette har Maglemosen ikke råd til at betale, så det vil 
blive egen betaling.  
Bestyrelsen er enige om, at det ikke er relevant pt. Vi fortsætter med 
koncept hvor Maglemosen bruger egne busser.      

 
 

8. Eventuelt 
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